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L'Ajuntament manté el compromís de pavimentar el tram pendent d'accés a l'Avenç

'Farem allò a què ens vam comprometre'. Així de contundent
ha estat l'alcaldessa, Mireia Ingla, preguntada al programa
'Línia directa' sobre l'arranjament del camí d'accés a l'escola
Avenç, el camí del Crist Treballador. Ingla ha assegurat que
l'Ajuntament manté el compromís de pavimentar el tram
pendent, un projecte que té un cost total de 300.000 euros.
Aquest segon tram, ha concretat l'alcaldessa, està pendent de
licitació. Una vegada completada la pavimentació,
l'Ajuntament es tornarà a reunir amb l'escola i les famílies
per definir com completar l'adequació. 

Ingla ha concretat que el primer tram pavimentat ha funcionat i que, per tant, això dona llum verda a la resta
com estava previst. L'alcaldessa ha recordat que es tracta principalment de solucionar el problema de la pols
del camí i que en paral·lel s'avança en l'adequació del caminet que uneix a peu o en bicicleta el carrer de
Llaceres amb el centre escolar.

De fet, el ple municipal ha acordat aquest dilluns fer-se càrrec de la finca per on passa aquest caminet, amb la
intenció de millorar-lo, posar il·luminació i mantenir-lo. Aquest és un altre dels compromisos que l'equip de
govern havia consensuat amb la comunitat educativa. Es tracta d'habilitar un camí escolar segur, ha reiterat
Ingla.

Noticia disponible a https://www.cugat.cat/noticies/societat/152975.html
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